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Geachte heer Van Doorn, 

Op 26 november a.s. is een overleg afgesproken tussen een delegatie van ons bestuur en u. 

Onderstaande punten willen wij van onze kant in dit overleg bespreken. 

1. Notitie 'Een nieuwe visie op de toekomst van de Cronjé'. 

Dit stuk, met uitgebreide aanbiedingsbrief, is op 1 november jl. toegezonden aan de gemeente 
(en wel aan de raad, raadsleden, college van B&W, collegeleden, commissie beheer, fracties) 
en aan een aantal ambtenaren en externen (zoals de wijkraad Schoten, verkeerspolitie, MKB). 

In de brief is aangegeven dat wij gaarne uw standpunt en dat van het college van B&W over 
deze notitie en aanbiedingsbrief vernemen. Wij hopen in het overleg met u op 26 november 
uw (voorlopig) standpunt in deze te vernemen en afspraken te kunnen maken over het traject 
van standpuntbepaling door B&W, de raadscommissie beheer en de raad. Daarnaast hopen 
wij tot afspraken te kunnen komen over de uitwerking met u van onze visie. 

2. Motie 38 van D'66 en de VVD 

Wij willen graag onze zienswijze geven op deze op 8 november aangenomen motie. Deze 
komt er in kern op neer dat de motie niet past in onze visie op de Cronjé, een visie die wordt 
gedeeld door de overgrote meerderheid van de winkeliers. Uitvoering van punt 4 van de motie 
leidt tot wederom uitstel. Maart 2011 bleek uit een groot onderzoek/enquête dat 75% van de 
winkeliers voor openstelling was. Met dit rapport is helaas door de gemeente niets gedaan. In 
maart 2012 is een nieuw bestuur aangetreden, dat de visie van deze meerderheid deelt en uit
draagt, een visie die helaas bij u tot op heden weinig gehoor vindt. En nu zou besluitvorming 
tot maart 2013 worden uitgesteld, terwijl het water de Cronjé aan de lippen staat. 
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3. Notitie van Bureau Bodewes dd. 3 oktober 2012 

Naar wij hebben begrepen is een extern bureau, namelijk Bureau Bodewes, door u gevraagd de 'achtergrond en historie' 
maar vooral 'gedachten over het nu en de toekomst' op papier te zetten. Deze notitie is inmiddels uitgebracht. Over de 
wijze van totstandkoming van deze notitie zijn wij zeer teleurgesteld. Blijkbaar is het motto geweest 'over u maar zonder 
u'. Immers, er is een nieuw bestuur van de Winkeliersvereniging Cronjé, die met de gemeente bestuurlijk en ambtelijk in 
gesprek Is over de toekomst van de Cronjé, een belangrijke economische motor voor Haarlem, waar veel zaken te verbe
teren zijn. En wat gebeurt? Zonder ons hierin te kennen, achter onze rug om, vraagt de gemeente cq. de wethouder Rob 
van Doorn een rapport aan een oud-voorzitter van het Cronjé-bestuur, onder wiens voorzitterschap het Cronjé-bestuur 
heeft ingestemd met de afsluiting van de Cronjé, een maatregel die ons bestuur juist probeert terug te draaien. Een sub
jectiever advies(aanvraag) lijkt ons moeilijk voorstelbaar. 

De heer Bodewes heeft de notitie overigens uitgebracht zonder enig overleg met ons en zonder dat wij van iets op de 

hoogte waren. Pas na aandringen onzerzijds hebben wij van de gemeente een exemplaar gekregen. 

Wij zouden graag van de wethouder willen vernemen hoe B&W tot het besluit is gekomen een extern adviseur op dit punt 
in te huren en tegen welke kosten en dekking. Voorts wat de wethouder van plan is met het advies van Bureau Bodewes 
te doen en of de wethouder voornemens is buiten ons bestuur om nog andere externe adviseurs om advies te gaan vra
gen. 

Daarnaast zijn wij benieuwd naar het inhoudelijk oordeel van de wethouder en van het college over het stuk van Bureau 
Bodewes. 

4. Werkconferentie over de toekomst van de Cronjé 
Zoals in onze brief van 1 november al aangekondigd, is ons bestuur voornemens een werkconferentie te organiseren om 
met winkeliers, eigenaren en bewoners van de Cronjéstraat, maar ook met andere betrokkenen (gemeente, politie, wijk
raad) en deskundigen (op het gebied van (winkel)economie, straatinrichting, verkeer, veiligheid en anderen) onder leiding 
van een onafhankelijke deskundige, bijeen te komen . Bedoeling is dat de Winkeliersvereniging haar visie op de toekomst 
van de Cronjé, zoals vervat in de notitie van 1 november 2012 nader kan presenteren en toelichten; dat een aantal spre
kers hun visie op de toekomst van de Cronjé naar voren brengt; dat gediscussieerd wordt over (eventuele) verschillen 
van inzicht en dat wordt bezien of tot een gemeenschappelijke en breed gedragen visie en aanpak te komen is. Ook City 
Haarlem heeft niet lang geleden een dergelijke bijeenkomst belegd. 

Graag horen wij of u een dergelijke werkconferentie ziet zitten en welke suggesties u heeft t.a.v. door ons uit te nodigen 

politici, bestuurders, ambtenaren en organisaties. 

5. Onderzoek 
In de vergadering van de commissie beheer dd. 15 november jl. heeft u aangegeven dat u een enquête gaat houden, al 
dat niet samen met het bestuur van de Cronjé. Doel zou zijn dat u 'de informatie wil hebben die we nodig hebben'. Het 
bestuur van de Cronjé ziet niets in weer een enquête en weer een studie. Wij zullen u dat mondeling nader toelichten. 

6. Proefopenstelling 
Wij zouden de mogelijkheden van een proefopenstelling van een jaar met u willen bespreken. Wij zien daar veel in. 

Afschrift van deze brief zenden wij aan Michel de Graaf. 

Hoogachtend, 
Namensliet bestui 

Martfn Hop, secretaris 
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